
Göteborgs Bridgeförbund 
 
Protokoll styrelsemöte 3, 10 november 2005 hos Lillemor Hagberg 
 
 
Närvarande: Peter Modh, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Eva Gunnarsson, Göran Johansson, 
Bengt Kjellqvist och Lillemor Hagberg 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat. 
 

2. Dagordningen fastställs 
 

3. Föregående mötesprotokoll fastställs och justeras. 
 

4. Ekonomin 
Genomgång av det aktuella läget avseende den ekonomiska situationen. Sponsringen 
har hitintills inbringat 80.000 kr och ytterligare 24.000 kr är på ingång. Den närmsta 
3-månadersperioden är likviditeten under kontroll. Vi avvaktar ytterligare 
sponsorbidrag.  
Rutiner för handhavande av hyror mellan TK och kassören bör utarbetas. 

 
5. Bridgens Hus 

• De gamla kontrakten/avtalen sägs upp senast den 31 december 2005. 
Uppsägningen skall lämnas till klubbarna vid infomötet den 20 november. Ett 
nytt kontraktsförslag har tagits fram av Peter Modh. Förslaget justeras något och 
styrelsen godkänner kontraktsförslaget. Peter Modh har sammanställt en 
hyresbudget under följande år. Enligt denna modell får vissa klubbar en avsevärd 
hyreshöjning medan andra får en mer modest höjning. Detta beror på tidigare 
mycket varierande och orättvisa hyressättningar. I nuvarande förslag kommer 
klubbarna att debiteras hyra beroende på vilket spelutrymme som hyrs oavsett om 
det är dag- eller kvällstid. Klubbar som ej är medlemmar i GBF kommer att få en 
högre debitering och klubbar som ej spelar 12 månader kommer också ett få en 
viss uppräkning av sin hyra. Budgeten visar på angelägenheten att försöka knyta 
fler klubbar till Bridgens Hus under de kommande åren. Olika tänkbara scenarion 
diskuteras. 

• Ett uppföljningsmöte angående Bridgens Hus sker den 20 november kl 19.00. 
Information om detta har gått ut till berörda klubbar. 

 
6. TK-verksamheten. 

• DM-Lag- 16 lag anmälda. 10 lag går vidare. Tävlingsformen kommer att ändras 
till nästa år. 

• Manfreds Kamras Minne. Spelades den 5 november med 34 deltagande par. 
Subventioneringen av juniorer gör att tävlingen ekonomiskt går med 
minusresultat. 

• Allsvenskan Div IV. 8 lag ställer upp, vilket är två fler än förra året. 
• Ligan Div IV. 18 lag spelar i 3 grupper. 
• Bridgens Vänner sponsrar kaffet på DM-Damer och PaulJonestävlingen.  
• De tidigare utdelade pokalerna ersätts med plaketter. TK får välja nya plaketter 

enligt förslag från Peter Modh. 
 



7. Rikstämman 
GBF representerades av Peter Modh, Eva Gunnarsson och Tommy Gunnarsson. 
Rapport från stämman lämnas. 
 

8. Under våren planeras utbildning för Tävlingsledare, Ruter och Spader. Tomas 
Larsson, FSB, har flyttat till Göteborg och kan tillfrågas om att hålla i någon av 
utbildningarna.   

 
9. Kronhusklubben välkomnas som blivande medlem i GBF. Peter Modh kontaktar 

klubben. 
 

10. Under övriga frågor diskuteras på förekommen anledning att anslagstavlorna skall 
användas enbart för information som berör bridgefrågor.  

 
11. Nästa styrelsemöte bestäms vid senare tidpunkt. 

 
12. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
Lillemor Hagberg   Peter Modh 


